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Op. Dr. Ömer Cenker ILICALI, who completed his education in 1993 at the Istanbul University Medical Faculty was at the USA Albert Nemeth Center after completion of his specialization. Ilıcalı, who is also a member of ISHRS (International Society of Hair Restoration Surgery), has participated in a large number of hair implantation procedures with the FUT and FUE technique since the year 2000 and also participated in many conferences, congresses and aesthetic seminars related to his field of specialty. 
 

Ilıcalı has achieved being in the forefront with the achievement of maximum graft (hair root) planting in one session of hair transplant operations, gaining natural appearance by implanting hair in the direction of hair growth and the sustainability of implanted hair. Ilıcalı, who has also developed his work on eyebrow, beard and mustache implantation, is also working as a medical coordinator for the Anatomica Hair Restoration Clinic.
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Lebenslauf

Op. Dr. Ömer Cenker ILICALI, der seine Ausbildung im Jahr 1993 an der Medizinischen Fakultät der Universität Istanbul absolvierte, war nach seiner Spezialisierung im Albert-Nemeth- Zentrum der USA. Ilıcalı, der auch Mitglied der ISHRS ist (Internationale Gesellschaft für Wiederherstellung der Haarchirurgie), hat seit dem Jahr 2000 an einer Vielzahl von Haarimplantationsverfahren mit der FUT- und FUE- Technik teilgenommen und auch an zahlreichen Konferenzen, Kongressen und ästhetischen Seminaren zu seinem Fachgebiet teilgenommen.

Ilıcalı hat durch erfolgreiche Haartransplantation Operationen mit dem erlangen einer  maximalen Transplantat (Haarwurzel)- Implantation in einer einzigen Sitzung,  des Erreichens eines natürliches Aussehens durch Implantation von Haaren in Richtung des Haarwachstum und die Nachhaltigkeit der implantierten Haare erreicht, sich in den Vordergrund zu stellen. Ilıcalı, der seine Arbeiten an Augenbrauen, Bart und Schnurrbartimplantation auch entwickelt hat, arbeitet auch als medizinischer Koordinator für die  Anatomica Haar- Implantations- Klinik.
 

